
PROTOKÓŁ Nr II/10 
z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Kostomłoty  

w dniu 30 listopada 2010 r. 
Ad.1. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram II nadzwyczajną sesję rady gminy 
Kostomłoty w kadencji 2010-2014. Stwierdzam, że w sesji uczestniczy 15 radnych, 
wszystkie podjęte uchwały są prawomocne.  
 
Ad.2. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Odczytam proponowany porządek obrad. 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Złożenie ślubowania przez wójta elekta.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia, Sportu i Wypoczynku. 
6.  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Prawa, Porządku 

Publicznego i Ochrony Środowiska. 
7.  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rolnictwa. 
8.  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Rewizyjnej. 
10.  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, 

Sportu i Wypoczynku. 
11.  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Prawa, Porządku 

Publicznego i Ochrony Środowiska. 
12.  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Rolnictwa. 
13.  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Budżetu, Finansów i 

Rozwoju Gospodarczego. 
14.  Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia dla wójta gminy.  
15.  Sprawy różne. 
16.  Zakończenie obrad II sesji Rady Gminy. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik –  Czy ktoś chciałby wnieść poprawki do 
porządku obrad? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania nad porządkiem obrad? Kto jest 
za przyjęciem porządku obrad, proszę o podniesienie ręki.  
kto jest za – 15 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że porządek obrad został  
przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad.3. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Przystępujemy do złożenie ślubowania przez 
wójta elekta.  
 
Zgodnie z art. 29a ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (tj: Dz.U. z 2001r. 
Nr 142, poz. 1591 z późniejszymi zmianami) wójt złożył ślubowanie wobec rady gminy 
Kostomłoty. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła - „Obejmując urząd Wójta Gminy uroczyście ślubuję, że 
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dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra 
publicznego i pomyślności mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż Bóg.”. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik- Dziękuję bardzo. Ślubowanie zostało złożone. 
Gratuluję. 
 
Ad.4. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Przystępujemy do wyboru przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej. To jest głosowanie jawne. 
 
Joanna Kozińska radca prawny – Tak, zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym głosowanie 
tajne przeprowadza się tylko w przypadkach wskazanych w ustawie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę państwa. Najpierw wybieramy 
przewodniczących komisji, a później wystawiamy listy, na których radni wpiszą się do 
odpowiedniej komisji. Każdy sam zdecyduje do jakiej komisji chce się wpisać, i w jakiej chce 
pracować. Później, jeśli będą już określone składy komisji, podejmiemy uchwały o przyjęciu 
składów. Nasze komisje nie mają ograniczenia ilości radnych w komisji, oprócz Komisji 
Rewizyjnej, która ma liczyć 5 osób. Proszę o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej.  
 
Zgłoszono kandydatów: 
1.Mariusz Żałobniak – wyraził zgodę (zgłoszony przez Jana Szwedo). 
 
Jan Szwedo – Zgłaszam pana Mariusza Żałobniaka i uzasadniam to tym, że ma 
doświadczenie w dziedzinie nadzoru nad samorządem. Jako sekretarz powiatu uważam, że 
jest bardzo dobrze przygotowany do takiej funkcji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Jeśli nie ma innych kandydatów zamykam listę.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.   
 
Joanna Kozińska radca prawny – Jeśli jest zgłoszonych wielu kandydatów to głosuje się na 
każdego kandydata osobno i decyduje tu większość głosów. Wtedy, uważa się, że taka 
uchwała została przyjęta większością głosów. Jeśli jest jeden kandydat, to głosuje się za lub 
przeciw.  
 
Zofia Heller-Sypek – Chciałam zapytać, czy głosujemy przed odczytaniem uchwały, czy po. 
 
Joanna Kozińska radca prawny – Jeżeli jest jeden kandydat, to wystarczy, żeby w tekście 
uchwały ujęte było jego imię i nazwisko. Wtedy, głosujemy w sprawie tej uchwały. Jeśli, 
byłoby wielu kandydatów, to najpierw głosujemy nad kandydatem.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę w projekcie uchwały wpisać imię i 
nazwisko kandydata - Mariusz Żałobniak. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za  - 14 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 

  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała Nr II/5/10 w  
sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej została podjęta jednogłośnie (w 
głosowaniu brało udział 14 radnych). 
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Ad.5. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Przystępujemy do wyboru przewodniczącego 
Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Wypoczynku.  
 
Zgłoszono kandydatów: 
1.Iwona Ryszka – wyraziła zgodę (zgłoszona przez Zofię Heller-Sypek). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Jeśli nie ma innych kandydatów  zamykam 
listę.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Wypoczynku.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę w projekcie uchwały wpisać imię i 
nazwisko kandydata - Iwona Ryszka. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały? 
Kto jest za  - 14 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 

  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała Nr II/6/10 w  
sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Wypoczynku 
została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 14 radnych). 
 
Ad.6. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Przystępujemy do wyboru przewodniczącego 
Komisji  Prawa, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska.  
 
Zgłoszono kandydatów: 

1. Karol Stafiński - wyraził zgodę (zgłoszony przez Waldemara Sudoła) 
2. Józef Osowski – wyraził zgodę (zgłoszony przez Ryszarda Janiec). 

 
Jan Leszczyński – Mam pytanie techniczne. Jeśli raz zagłosuję, to przy drugiej osobie nie 
głosuję. Czy tak? 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Jeśli raz zagłosuję za, to przy drugiej osobie 
nie głosuję za. 
 
Joanna Kozińska radca prawny – Głosowanie odbywa się w ten sposób, że radni oddają głos 
na swojego kandydata. Kandydaci nie biorą udziału w głosowaniu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Jeśli nie ma innych kandydatów  zamykam 
listę. Będziemy głosować w kolejności zgłoszenia. Przystępujemy do głosowania za 
kandydatem Karolem Stafińskim.  
Kto jest za  - 9 głosów za 
Kto jest przeciw – 5 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Przystępujemy do głosowania nad projektem 
uchwały. Drugie głosowanie jest bezpodstawne. Proszę w projekcie uchwały wpisać imię i 
nazwisko kandydata – Karol Stafiński. 
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Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za  - 13 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 2 głosów 
 

  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała Nr II/7/10 w  
sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Ochrony 
Środowiska została podjęta (w głosowaniu brało udział 15 radnych). 
 
Ad.7. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Przystępujemy do wyboru przewodniczącego 
Komisji Rolnictwa.  
 
Zgłoszono kandydatów: 
1. Jan Leszczyński – wyraził zgodę (zgłoszony przez Janinę Gawlik). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Jeśli nie ma innych kandydatów  zamykam 
listę.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę w projekcie uchwały wpisać imię i 
nazwisko kandydata - Jan Leszczyński. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały? 
Kto jest za  - 14 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 

  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała Nr II/8/10 w  
sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rolnictwa została podjęta jednogłośnie (w 
głosowaniu brało udział 14 radnych). 
 
Ad.8. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Przystępujemy do wyboru przewodniczącego 
Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego.  
 
Zgłoszono kandydatów: 
1. Zofia Heller-Sypek – wyraziła zgodę (zgłoszona przez Mariusza Żałobniaka). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Jeśli nie ma innych kandydatów  zamykam 
listę.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospdarczego.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę w projekcie uchwały wpisać imię i 
nazwisko kandydata – Zofia Heller-Sypek. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za  - 12 głosów za 
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Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 2 głosy 
 

  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała Nr II/9/10 w  
sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego (w 
głosowaniu brało udział 14 radnych). W tym miejscu chciałam pogratulować wyboru 
wszystkim przewodniczącym Komisji.  
 
Ad.9. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę o zgłaszanie kandydatów.  
 
Zofia Heller-Sypek – Zgłaszam swoją kandydaturę. Czy mogę? 
 
Joanna Kozińska radca prawny – Tak. 
 
Zgłoszono innych kandydatów: 

1. Ryszard Janiec – wyraził zgodę (zgłoszony przez Janinę Gawlik) 
2. Józef Osowski – wyraził zgodę (zgłoszony przez Leszka Wichę) 
3. Agnieszka Śladowska – wyraziła zgodę (zgłoszona przez Iwonę Ryszka) 
4. Karol Stafiński – wyraził zgodę (zgłoszony przez Waldemara Sudoła). 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Głosujemy nad każdym kandydatem. 
Wybieramy czterech spośród pięciu. Głosujemy cztery razy na tak i jeden raz na nie.  
 
Zofia Heller-Sypek – Czy sami na siebie możemy głosować? 
 
Joanna Kozińska radca prawny – Jest to głosowanie jawne. Głosowanie tajne ustawa o 
samorządzie gminnym przewiduje tylko w przypadkach określonych ustawą. Ci kandydaci, 
którzy zbiorą najwyższą liczbę głosów przechodzą do Komisji Rewizyjnej. Do tej pory było 
stanowisko, że kandydaci na przewodniczącego,  wiceprzewodniczącego i członków komisji 
mogą głosować, bo to są sprawy organizacyjne. W tej chwili mamy stanowisko NSA i odnosi 
się ono tylko do przewodniczącego. Jeżeli chodzi o komisje, takiego konkretnego stanowiska 
nie ma. Wydaje się jednak, że z ostrożności raczej nie należy głosować. 
 

  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Będziemy głosować w kolejności   
  zgłoszenia kandydata. 
 
  Joanna Kozińska radca prawny –  Głosujemy za danym kandydatem. 
 
  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Przystępujemy do głosowania. Kto jest  
  za kandydatem Zofią Heller-Sypek proszę o podniesieni ręki.  

Kto jest za  - 11 głosów za 
 

  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Przystępujemy do głosowania. Kto jest  
  za kandydatem Ryszardem Janiec proszę o podniesieni ręki.  

Kto jest za  - 13 głosów za 
 

  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Przystępujemy do głosowania. Kto jest  
  za kandydatem Józefem Osowskim proszę o podniesieni ręki.  

Kto jest za  - 5 głosów za 
 

  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Przystępujemy do głosowania. Kto jest  
  za kandydatem Agnieszką Śladowską proszę o podniesieni ręki.  

Kto jest za  - 13 głosów za 
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  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Przystępujemy do głosowania. Kto jest  
  za kandydatem Karolem Stafińskim proszę o podniesieni ręki.  

Kto jest za  - 11 głosów za 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Do projektu uchwały wpisujemy kandydatów, 
którzy uzyskali większość głosów – Zofia Heller-Sypek, Ryszard Janiec, Agnieszka 
Śladowska, Karol Stafiński. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru 
członków Komisji Rewizyjnej.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik - Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za  - 15 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 

  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała Nr II/10/10 w  
sprawie wyboru członków Komisji Rewizyjnej została podjęta jednogłośnie. Zarządzam 5 
minutową przerwę. 
 
Ad.10. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Wznawiam obrady sesji. W tym miejscu 
chciałam pogratulować wszystkim przewodniczącym komisji. Za nieobecność w posiedzeniu 
Komisji potrącane są diety, dlatego prosiłam, żeby te komisje były mniejsze, ale bardziej 
efektywne. Każdy ma jednak prawo wyboru.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie   wyboru 
członków Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Wypoczynku. 
 

  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Nie     
  widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 

Kto jest za  - 15 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 

  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała Nr II/11/10 w  
sprawie wyboru członków Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Wypoczynku  
została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.11. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie   wyboru 
członków Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska. 
 

  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Nie     
  widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 

Kto jest za  - 15 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 

  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała Nr II/12/10 w  
sprawie wyboru członków Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska  
została podjęta jednogłośnie. 
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Ad.12. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie   wyboru 
członków Komisji Rolnictwa.  

 
  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Nie     
  widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 

Kto jest za  - 15 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 

  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała Nr II/13/10 w  
sprawie wyboru członków Komisji Rolnictwa została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.13. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie   wyboru 
członków Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego. 

 
  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Nie     
  widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 

Kto jest za  - 15 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 

  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała Nr II/14/10 w  
sprawie wyboru członków Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.14. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Jest taki moment, jak pozostaje ten sam wójt, 
kiedy przed ślubowaniem kończy się kadencja, a przy ślubowaniu zaczyna się nowa, dlatego 
wygasa stosunek pracy i rada ma obowiązek określić wynagrodzenie wójta na następną 
kadencję, przez najbliższe 4 lata. Wynagrodzenie ustalamy na dzień dzisiejszy w stosunku 
do poprzedniej kadencji. Trzeba przypomnieć, że wójt miał na początku tamtej kadencji 
jedną podwyżkę, była to waloryzacja i przez cztery lata nie miał podwyżki. W związku z tym, 
tak jak w poprzedniej kadencji, przy przyznaniu nowego wynagrodzenia, przynajmniej 
pokazuje się tą waloryzację. To wynagrodzenie, które państwo otrzymaliście, jest to 
wynagrodzenie, które jest najniższe na terenie powiatu, jak państwo prześledzicie 
wynagrodzenie wójtów. Mimo, że zostało ono zwiększone, jest najniższe i w sumie cała 
podwyżka, którą proponujemy w tej uchwale, jest w granicach 1.400 zł brutto. Z tymi 
wszystkimi dodatkami, jakby państwo obliczyli. Do tej pory wójt miał dodatek 30%. Nie ma 
już wójta, który ma dodatek 30%. Są to koszty pośrednie. Oprócz tego, że wójt ma 
utrzymać rodzinę, jeszcze ma inne funkcje, inne zadania związane z wójtem, gdzie niestety 
te pieniądze muszą być wydawane. Otwieram dyskusję nad projektem uchwały. Czy ktoś 
chciałby się wypowiedzieć. Nie widzę. Zamykam dyskusję.  
 

  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie   
  wynagrodzenia dla wójta gminy. 
 
  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Nie     
  widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 

Kto jest za  - 15 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
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  Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała Nr II/15/10 w  
  sprawie wynagrodzenia dla wójta gminy została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad.15. 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Przede wszystkim chciałem podziękować radzie sprawnego 
ukonstytuowania się. Serdecznie gratuluję. Z całą radą chcę współpracować. Na pewno 
czeka nas bardzo dużo pracy, nie tylko na sesji, ale również między sesjami. Pierwszą 
sprawą, którą chciałbym przekazać, to jest obowiązek opracowania przez wójta i 
przedstawienia radzie projektu budżetu do 15 listopada. Oczywiście on był opracowany, ale 
nie było sposobności, aby go przekazać, ponieważ kadencja wygasła 12 listopada. W związku 
z tym chciałbym dzisiaj przekazać radnym projekt budżetu. Chciałbym, żeby po zapoznaniu 
się z budżetem, uchwalić ten budżet; po pracach w komisjach. Najlepiej pani 
przewodnicząca proponuję, aby odbyła się komisja wspólna i żebyśmy mogli na tych 
budżetach popracować. Druga sprawa. Ja deklaruję współpracę z radą. Zawsze to 
powtarzam. Szczególnie zwracam się do nowo wybranych radnych, żeby mieli odwagę w 
każdym momencie zapytać wójta. Podaję numer telefonu, bo może być nieznany. Ja 
deklaruję, że zawsze radny będzie przyjęty przeze mnie, bądź też, jeśli jest pilna potrzeba 
zawsze proszę dzwonić do mnie, nawet poza godzinami pracy. Deklaruję współpracę i 
jeszcze raz gratuluję nowej radzie i życzę satysfakcji z wykonywanych zadań oraz szacunku 
ze strony społeczeństwa. Dziękuję. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Ze swojej strony też chciałbym podziękować za 
obdarzenie mnie zaufaniem na tą kadencję czteroletnią. Też tak jak pan wójt, jeżeli są uwagi 
do mojej pracy, żeby były kierowane od razu bezpośrednio, żeby się niczego nie obawiać. 
Będę miała ustalone godziny przyjęć w UG, natomiast każdy radny, zwłaszcza nowy może 
się do mnie zwrócić w każdym czasie ze swoimi propozycjami i swoim wnioskiem. Do tej 
pory nie było żadnego problemu, mieliśmy dobry kontakt jako rada i myślę, że taki też 
utrzymamy, bo to jest ważne, żebyśmy pracowali razem, wspólnie, dyskutowali. Myślę, że 
przewodniczący komisji będą tutaj na początku może uczyć się, potem wspierać wszystkich 
radnych, żeby ta praca na terenie naszej gminy była jak najlepsza. Chciałam przypomnieć, 
że od dnia dzisiejszego, w ciągu 30 dni należy złożyć oświadczenie majątkowe. Oświadczenia 
będą w Biurze Rady lub roześlemy. Pamiętajmy, żeby się nie spóźnić, bo niepotrzebne jest 
wygaszanie mandatu. Na pewno niedługo się spotkamy, bo będą zmiany do budżetu i praca 
nad nowym budżetem.  
 
Zofia Heller-Sypek – Proponuję, aby radni przedstawili się z imienia i nazwiska oraz podali 
swoje numery kontaktowe.  
 
Radni przedstawili się i podali numery kontaktowe. 
 
Ad.16. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Zamykam II sesję rady gminy Kostomłoty w 
dniu dzisiejszym. 
 
Obrady trwały od godz. 11.10 do godz.12.05. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała Anna Orzechowska 
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